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Protokół nr 22/2020 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 25 czerwca 2020 r. w godz.15:30 – 17:00 w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Noniewicza 71 A., które odbyło się  

wraz z Komisją Strategii i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski – przewodniczący Komisji 

2/ Bogdan Bezdziecki  

3/ Sylwester Cimochowski 

4/ Jacek Niedźwiedzki  

5/ Anna Ruszewska   

6/ Sławomir Sieczkowski 

 

Nieobecni: 

1/ Jacek Roszkowski  – wiceprzewodniczący Komisji 

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta 

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 

5. Adam Żywiczyński – Konserwator Zabytków 

6. Jarosław Lebiediew – Prezes Spółki ZBM TBS 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Andrzej Turowski przewodniczył wspólnemu posiedzeniu Komisji Finansowo – Budżetowej i 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego, który powitał zebranych poinformował, że porządek 

posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy Radni zgłaszają 

uwagi do porządku obrad. Przewodniczący Komisji poinformował, iż porządek obrad został 

przyjęty. 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2020 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej 

w Suwałkach w dniu 21 maja 2020 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Mieście Suwałki w roku szkolnym 2020/2021 do zwrotu kosztów przewozu dzieci  

i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2020 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2020-2040.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg  

i Zieleni w Suwałkach.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XII/154/2019 Rady Miejskiej  

w Suwałkach z dnia 25 września 2019 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Suwałki. 
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8. Zaopiniowanie „Raportu o stanie Miasta 2019”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących się na 

terenie Miasta Suwałki. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

11. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 21/2020 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach w dniu 21 maja 2020 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 21/2020 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty.  

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Mieście Suwałki w roku szkolnym 2020/2021 do zwrotu kosztów przewozu dzieci  

i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że projekt uchwały wynika z prawa oświatowego, 

gdzie samorząd powinien określić średnią cenę paliwa, po której będą rekompensowane koszty 

rodziców ponoszone na dowóz dzieci i młodzieży do placówek oświatowych.  

 Radny S. Cimochowski zapytał czy cena 4,33 zł. będzie obowiązywała przez najbliższy 

rok? Prezydent odpowiedział, że jest to średnia cena paliwa, która będzie obowiązywała od 

września w bieżącym roku szkolnym.     

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Mieście Suwałki w roku szkolnym 2020/2021 do zwrotu kosztów 

przewozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2020 r.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.    
 

 W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił zmiany w budżecie, które dotyczą strony 

dochodowej dotyczą: – wprowadzenia do budżetu z tytułu kar i odszkodowań wynikających z 

umów i dotyczy przebudowy drogi wojewódzkiej nr 653 na terenie miasta Suwałki – III etap; 

– zakresu gospodarki gruntami i nieruchomościami, w tym m.in. zwiększeniem wpływów za trwały 

zarząd i przekształcenia prawa użytkowania wieczystego; – urealnienia planu dochodów 

budżetowych w zakresie podatku od nieruchomości i dotyczy opodatkowania gruntów pod pasem 
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startowym lotniska; – działu 758 Różne rozliczenia – związane ze zwiększeniem subwencji ogólnej 

w kwocie 549.500 zł, z przeznaczeniem na wykonanie remontu nawierzchni bitumicznej na ul. 

Utrata i ul. Gen. Z. Podhorskiego w ciągu DW bez numeru w granicach administracyjnych miasta, 

zgodnie z pismem Ministra Finansów; – oświaty i wychowania - związane z  funkcjonowaniem 

placówek oświatowych, w tym realizacją zadań pn.: „Modernizacja Szkoły Podstawowej nr 2 – 

ochrona p.poż. i likwidacja barier architektonicznych”, „Wysokiej, jakości staże dla uczniów 

Szkoły Policealnej Żak w Suwałkach - edycja II” oraz zwrotów z lat ubiegłych; – pomocy 

społecznej - związane z realizacją zadania – Nowe życie bez przemocy w ramach programu 

osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie - edycja 2020 r.” oraz zwiększeniem środków, z 

przeznaczeniem na koszty obsługi zadań finansowanych ze środków PFRON pn. „Pomoc osobom 

niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych 

chorobami zakaźnymi”; – Edukacyjna opieka wychowawcza - związane ze zwiększeniem planu 

dochodów w zakresie zwrotów z lat ubiegłych. 

Zmiany planu wydatków dotyczą wprowadzenia do budżetu: – w dziale 600 Transport i łączność 

- związane z  realizacją zadań majątkowych, zgodnie z załącznikiem nr 3 oraz realizacją zadania 

pn. „Remont nawierzchni bitumicznej na ul. Utrata w ciągu DK nr 8 w Suwałkach oraz 

zwiększeniem planu wydatków w zakresie podatku od nieruchomości i utrzymania lotniska  

w Suwałkach (ZDIZ); – w dziale 750 Administracja publiczna - związane z urealnieniem planu 

wydatków budżetowych; – w dziale oświata i wychowanie - związane z  funkcjonowaniem 

przedszkoli i placówek oświatowych, w tym realizacją zadań majątkowych; – w dziale pomoc 

społeczna – związane z funkcjonowaniem Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie, w tym 

związane z realizacją zadania – Nowe życie bez przemocy w ramach programu osłonowego 

„Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie - edycja 2020 r.” – w dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

- związane ze zwiększeniem planu wydatków, w związku z rozliczeniem systemu gospodarki 

odpadami za 2019 rok; – w dziale kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – związane z 

przesunięciem środków na funkcjonowanie Suwalskiego Ośrodka Kultury, w tym na realizację 

zadania pn. „Wajda na nowo” – kwota 50.000 zł. i zmiany klasyfikacji z dotacji celowej na 

podmiotową – kwota 16.100 zł. oraz Biblioteki Publicznej, z przeznaczeniem na remont dachu 

budynku Midicentrum zlokalizowanego przy ul. W. Witosa 4A – kwota 12.115 zł.; 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zostaną przedstawione przed sesją autopoprawki 

do ww. projektu uchwały. Poinformował również, że zostanie rozdysponowana rezerwa, która 

pozostała w budżecie obywatelskim. Zostaną wprowadzone zmiany wynikające z otrzymaniem 

dotacji celowej na zwiększenie dotacji celowej na przeprowadzenie wyborów prezydenta RP. 

Radny S. Cimochowski czy wszystkie przetargi dotyczące Budżetu Obywatelskiego zostały 

rozstrzygnięte? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że do rozstrzygnięcia zostały jeszcze dwa 

projekty.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 

2020 r.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad pkt.  4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2020-2040.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.    

 

 W. Stelmach Skarbnik Miasta przypomniał, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta wynikają ze zmian w budżecie Miasta i dotyczą wprowadzenia nowego 

przedsięwzięcia pn. „Wajda na nowo”, autorstwa p. Andrzeja Pągowskiego, oraz zmianę 

dotyczącą urealnienia limitów w trzech przedsięwzięciach.      

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2020-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. 

– Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu.    

– Sprawozdanie finansowe Miasta Suwałki za 2019 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu.    

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.    

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 

Suwałk za 2019 rok zostało dostarczone w ustawowym terminie. Przedstawił zakończone 

inwestycje między innymi: Hala „ARENA”, lotnisko, trasa wschodnia, ulica Rotmistrza 

Pileckiego, rewitalizacja budynku Łaźni Miejskiej, rozpoczęcie rozbudowy SP. Nr 4, boiska przy 

ZST, Zespół Szkół Nr 6 dotyczy bazy dokształcenia zawodowego, rewitalizacja żłobka, 

rewitalizacja Suwalskiego Ośrodka Kultury na ul. Noniewicza, wykonanie ul. Piłsudskiego, ulica 

Krzywólka.  

 Radny A. Turowski dodał, że sprawozdanie jest bardzo szczegółowo opisane  

i przedstawione.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2019 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad pkt.  6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg  

i Zieleni w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.    
  

Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, iż podjęcie uchwały związane jest  

z rozstrzygnięciem nadzorczym, gdzie Wojewoda Podlaski stwierdził nieważność poprzedniej 

uchwały. Przedmiotowe rozstrzygnięcie dotyczy stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych w celu umieszczenia reklamy pod stragany, ogródki i inne cele handlowe w rejonie 

cmentarzy, gdzie odstąpiono od zróżnicowania stawek opłat ze względu na okres ich umieszczenia 

w pasie drogowym i ustalono stawkę na jednym poziomie.     

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest 

Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XII/154/2019 Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 września 2019 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania 

lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, w którym zmiana dotyczy 

obowiązującej dotychczas uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Suwałki, która została podyktowana 

wprowadzeniem stanu epidemii. Uniemożliwiło to prace Społecznej Komisji Mieszkaniowej w 

dotychczasowej formie zgodnie z obowiązującymi terminami. W związku z tym ww. uchwale 

proponuje się wprowadzenie zmian, które pozwolą na prace Komisji w dalszej części roku.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

nr XII/154/2019 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 września 2019 r. w sprawie ustalenia 

zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie „Raportu o stanie Miasta 2019”. 

– Raport stanowi załącznik nr 16 do protokołu.    
 

Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że ustawa o samorządzie gminnym mówi o tym, 

co powinien zawierać Raport o stanie miasta. Zostanie on zaprezentowany i omówiony na sesji 

Rady Miejskiej. 

 Radny A. Turowski dodał, że wszystkie działy i zagadnienia są bardzo wnikliwie opisane 

ww. Raporcie. 

 Radny T. Czerwiecki zapytał, z czego wynika spadek zagospodarowania kompostu? 

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że w każdym roku zagospodarowanie różni się od siebie,  

w zależności od tego czy uda się go sprzedać, czy leży na hałdzie i czeka na sprzedaż. Prezydent 

poinformował, że na kolejnej komisji będzie omawiane sprawozdanie z działalności PGO i wtedy 

zostanie udzielona dokładna odpowiedź na to pytanie. Pan Prezes udzieli odpowiedzi, z czego to 

wynika.  

Radny K. Korneluk zapytał o dane przedstawione na stronie 131 odnośnie nasadzeń 

drzew. Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że były to zakupione sadzonki leśne i posadzone przy 

ul. Filipowskiej przy żwirowni.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad Raportem:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała „Raport o stanie Miasta 2019”. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru, znajdujących się 

na terenie Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.    
 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały i trzy wnioski, które wpłynęły do 

dnia 15 marca br. o udzielenie dotacji, które zostały zaopiniowanie pod względem formalnym i 

merytorycznym przez komisję. Komisja dokonała weryfikacji wysokości kosztów prac ujętych we 

wniosku i wypracowała propozycje podziału środków.  Protokół z ustaleń komisji do opiniowania 

wniosków o przyznanie dotacji z dnia 03 czerwca br. został przedstawiony wraz z projektem 

uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 
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 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, znajdujących się na terenie Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10   

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.    
 

Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że wpłynęła skarga Prokuratora na uchwałę i po 

analizie Rozstrzygnięć Sądów Administracyjnych należy wszystkie zmiany, które zostały 

szczegółowo wymienione w uzasadnieniu do ww. uchwały uwzględnić.  

 Radny K. Korneluk zapytał czy jeśli zabraknie worków właścicielowi nieruchomości, to 

czy będzie mógł je otrzymać?, Czy może w innych workach oddać odpady biodegradowalne?  

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że jeśli zabraknie takich worków to ma prawo wykonać 

telefon do PGK lub do Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego i worki są dostarczane.  

 Radny S. Cimochowski zapytał o §2 projektu uchwały, w którym jest mowa to tym, że 

„Właściciele nieruchomości mają obowiązek uprzątnięcia z części nieruchomości i służących do 

użytku publicznego błota, śniegu i lodu oraz innych zanieczyszczeń po ich wystąpieniu”.  

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że jeśli prywatna posesja styka się bezpośrednio  

z chodnikiem, to na właścicielu tej posesji prywatnej ciąży obowiązek zarówno odśnieżania, jak i 

sprzątania tego fragmentu chodnika, który jest bezpośrednio przy jego posesji. Natomiast, jeśli ten 

chodnik jest oddzielony pasem zieleni, to właściciel posesji takiego obowiązku już nie ma, 

ponieważ ten obowiązek spoczywa na mieście (tak mówi ustawa).  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11  

Wolne wnioski.  

 

1. Radny B. Bezdziecki zapytał, jaki jest powód rozpisania przetargów na wywóz odpadów? 

Dlaczego miasto dokonuje przetargów, skoro samorząd może powierzyć taką usługę własnej 

wyspecjalizowanej jednostce realizację tego zadania. PGK posiada potencjał do realizacji 

takiej usługi. Dlaczego miasto dopuszcza podmioty zewnętrzne?  Prezydent Ł. Kurzyna 

odpowiedział, że miasto ma możliwość powierzenia w formie in haustu odbioru odpadów dla 

PGK w Suwałkach. Pojawiły się zarzuty, że powierzenie odbioru odpadów w formie in haustu 

Spółce PGK może powodować niekontrolowany wzrost kosztów, że dla mieszkańców 

korzystne byłoby, gdyby było to w formie przetargu. W związku z tym miasto chce pokazać, że 
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Spółka jest w stanie wygrywać przetargi, a ceny, które oferuje są adekwatne do usługi 

(wysokiej jakościowo), którą świadczy. Koszty świadczenia tej usługi są nadal rynkowe. 

Spółka zaczęła prezentować stanowisko, że chce od 1 stycznia wdrożyć in haust.  

Od 1 stycznia będzie in haust na odbiór śmieci z mieszkaniówki, natomiast uchwałodawca nie 

pozwala powierzyć w formie in haustu odbioru śmieci z zabudowy niemieszkalnej.  

W związku z tym będą musiały się odbywać przetargi.   

2. Radny B. Bezdziecki zapytał, co w chwili obecnej dzieje się na ulicy Wojczyńskiego? 

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że trwa realizacja inwestycji. Wykonawca złożył aneks 

do umowy powołując się na problemy techniczne.  

 

 

Przewodniczący Komisji podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.    
 

 
      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo–Budżetowej         

Rady Miejskiej w Suwałkach 

               Andrzej Turowski 

 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


